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Z A P I S N I K 
sa 42. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 13. lipnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj 
Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; Dragan 
Abramović, zapovjednik JVP Delnice; Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića 
„Hlojkica“ Delnice; Mirela Srkoč Šenkinc, (zamjena za: Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ 
Grada Delnica); Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-Delnice d.o.o.; Davorka Grgurić, 
voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Indira Rački 
Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice; Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 
proračun i financije. 

Odsutni: Gordana Piskač, pročelnica JUO Grada Delnica; Katarina Mihelčić, 
zamjenica gradonačelnika; Dario Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra. 
 
IZVJEŠĆE O REALIZIRANIM AKTIVNOSTIMA: 
 
 
ODJEL ZA PRAVNE POSLOVE - TOMISLAV MRLE 
 

- kolegica Martina Petranović radi na slaganju materijala i lekturi „Besejde“. Izrađen je 
spisak korisnika za pomoć za ogrjevna drva sukladno novim zakonskim odredbama. 
Izvršena je prijava Kotar Festa na natječaj Ministarstva socijalne politike i mladih. 
Izrađena su rješenja za novorođenčad. 

- što se tiče imovinsko-pravnih poslova vrše se stalni kontakti sa Državnim uredom za 
upravljanje državnom imovinom a vezano za darovanje zemljišta u svrhu proširenja 
poslovne zone Kendar. Izrađeno je nekoliko rješenja za produljenje radnog vremena 
ugostiteljskim objektima. 

- dio zaposlenika i volontera odslušalo je predavanje na temu zaštite požara i pristupilo 
polaganju ispita. Za preostale koji nisu bili prisutni organizirati će se neki drugi 
termin. 

- također se radi na preseljenju „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“ te je u tu svrhu 
angažiran geometar koji je izašao na teren. 

- U suradnji sa KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. te na njihovu zamolbu, izrađena i 
dostavljena opomena radi neplaćenih upravnih pristojbi na uloženu žalbu. 

 
 
 
 



JVP - DRAGAN ABRAMOVIĆ 
 

- pošto su u tijeku godišnji odmori sve tjedne aktivnosti su smanjene. 
- danas ćemo odraditi rušenje stabala u Crnom Lugu privatnom korisniku. 
- sve se odvija prema tjednom rasporedu. 

 
 
Dječji vrtić HLOJKICA - ZVEZDANA JERKOVIĆ 
 

- ovaj tjedan bio je u znaku upisa djece u vrtić. Pristigle su 33 molbe za vrtićku i 
jasličku dob. Slijedeći tjedan otvoriti ćemo zamolbe i vidjeti koliko djece možemo 
smjestiti u vrtić i jaslice. 

- Ivica Knežević – Kakve su mogućnosti s obzirom na prijavljene? Zvezdana Jerković – 
u jaslice možemo primiti sedmero djece, a u vrtić trideset pošto ih toliko odlazi u prvi 
razred ovu jesen. 

- radimo na organizaciji godišnjih odmora. 
 
 
Turistička zajednica Grada Delnica – MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
 

- direktorica Irena Vučenik Šostik radila je na izvješću Nadzornog odbora TZ koji je 
održan prošli tjedan. Prema Službi za nadzor Hrvatske turističke zajednice napravljeno 
je očitovanje vezano za pritužbu hotela „Mance“. Prema Poreznoj upravi Rijeka 
napravljeno je izvješće vezano za financijske obveze obrta „Magdalena“. Katalog 
„Neodoljiva Hrvatska“ jučer je otpremljen te je napravljeno priopćenje za medije. 
Napravljena je uplata plaće zaposlenicima. 

- kolegica Klara Bukovac radila je na tekstovima za „Besejdu“, predala je tri teksta. 
Napravila je osvrt na protekla događanja i najavu za sva događanja do kraja godine. 
Također je napisan tekst o hotelu „Risnjak“ koji ove godine slavi 90-tu obljetnicu. 

- napravila sam osvrt na osnivačku skupštinu Turističke zajednice Grada Delnica. 
- ažurira se web stranica, mijenjaju se neke fotografije, najava događanja i uvođenje 

Kotar Teatra na web stranicu TZ-a. 
- prema turističkim agencijama poslan je poziv za uključivanje elemenata delničke 

ponude na tržište. 
- u izradi je zapisnik sa sjednice Nadzornog odbora TZ-a. 
- poslani su materijali za sjenicu Turističkog vijeća koja će se održati slijedeći tjedan. 
- Ivica Knežević – molim da provjerite uz koje uvjete odnosno gdje bi se moglo doći do 

plakata koji je na području Hrvatske a koji promovira Gorski kotar jer je „Društvo 
Gorana“ iz Zagreba  izrazilo želju i potrebu da jedan takav plakat stave u svoj izlog. 
Također bih Vas molio očitovanje koje ste radili za Turističku zajednicu Hrvatske a 
vezano za prigovor hotela „Mance“ da mi dostavite i da to isto očitovanje pripremite 
za sjednicu Turističkog vijeća. 

 
 
TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. – NIKOLA MUVRIN 
 

- košnja zelenih površina se intenzivirala pošto nam predstoje dani Grada. 
- napravljen je novi pano na trgu a stari smo skinuli i spremili. 
- jučer smo imali dogovor sa kolegicom Davorkom Grgurić vezano za horizontalnu i 

vertikalnu signalizaciju u Kamenitoj ulici. 



- u postupku smo nabave osnovne opreme za mrtvačnicu u Kuželju. 
- znakovi zabrane šetanja pasa u parku su postavljeni. 
- ugovor za disko će danas biti potpisan. Idući tjedan će već krenuti radovi. 
- Ivica Knežević – molim Vas da vidite što je u ovome trenutku moguće napraviti a 

onda planirati za slijedeću godinu: roditelji upozoravaju da na igralištu u parku ispod 
ljuljački postoji kamen koji je opasan ako dijete padne pa bi trebalo to nekako riješiti. 
Treba vidjeti sa antishok gumenim podlogama, da li bi one mogle tu odgovarati. Dok 
se ne riješi gumena podloga nasipajte daj dio sa sitnim šoderom. Također je potrebno 
hitno maknuti onu srebrnu jelu kraj mrtvačnice. Nikola Muvrin – jelku ćemo maknuti 
a na to mjesto planirali smo postaviti spomenik za sve preminule vatrogasce. 

- nabavili smo ogradu za groblje u Razlogama te ćemo ju idući tjedan montirati. 
- Ivica Knežević – da li ste stavili znakove zabrane kupanja na potoku? Nikola Muvrin 

– znakove smo dobili pa ćemo ih postaviti čim nam stignu cijevi na kojima će ti 
znakovi stajati. 

 
 
ODJEL ZA KOMUNALNE POSLOVE - DAVORKA GRGURIĆ 
 

- ovaj tjedan pripremala se natječajna dokumentacija za izgradnju fontane i cvjetnjaka 
na trgu u Supilovoj ulici. 

- napravljeno je novo prometno rješenje za Supilovu ulicu koje će u funkciji biti od 
slijedećeg tjedna. 

- radovi u Supilovoj ulici izvršavaju se redovito. Paralelno se izvode i radovi na javnoj 
rasvjeti. 

- Kamenita ulica je asfaltirana, ostaju još samo sitni radovi. 
- Ivica Knežević – kada bi radovi u Kamenitoj ulici mogli biti gotovi, što se tiče 

horizontalne i vertikalne signalizacije? Nikola Muvrin – ako nas vrijeme posluži 
trebalo bi biti gotovo do slijedećeg petka. 

- ostale aktivnosti: naknade za nezakonito izgrađene zgrade; radili su se obračuni 
poslovnih zona (iskoristivo i raspoloživo zemljište); izvođeni su radovi na mrtvačnici 
u Kuželju; zakrpano je nekoliko udarnih rupa oko Doma zdravlja; dogovor oko 
početka radova u ulici Antuna Gustava Matoša; rađena je dezinfekcija i deratizacija u 
naseljima: Dedin, Delnice, Brod na Kupi, Malo selo, Crni Lug; izrađeni su ugovori za 
drva; dogovoreno je da će se napraviti popis potrebne horizontalne i vertikalne 
signalizacije u ostalom dijelu naselja; rađen je popis tabli i oznaka ulica jer negdje 
nedostaju pa će biti izvršena narudžba da se to napravi. 

- Ivica Knežević – kakva je situacija imovinsko-pravno sa stepenicama u parku prema 
Lovačkom domu, čije je to vlasništvo? Davorka Grgurić – mislim da je to vlasništvo 
Grada ali moram provjeriti. 

 
 
NARODNA KNJIŽNICA I ČITAONICA - INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- osim uobičajenih aktivnosti odradila sam ovaj tjedan posjet staračkom domu. 
- obavili smo uvid na terenu s arhitekticom i geodetom glede Doma HV-a. 
- dobili smo donaciju od stotinjak knjiga. 
- detaljno sam izračunala fond Knjižnice tako da ćemo u novom prostoru točno znati 

koliko nam polica treba. 
 
 



ODJEL ZA FINANCIJE - ĐULIO JUSUFI 
 

- ovaj tjedan isplaćene su stipendije; također je napravljen transfer za plaće 
proračunskim korisnicima; izrađen je i poslan JOPPD za peti mjesec za neoporezivi 
dio; odaslane su opomene za naša potraživanja odnosno ovrhe; ovaj tjedan smo imali i 
jedan zahtjev za jednokratnu otplatu stana sa stanarskim pravom, i ostale redovne 
aktivnosti. 

- jučer sam komunicirao sa Fondom za zaštitu okoliša te mislim da bi danas trebali 
dobiti sredstva vezana za Radnički dom. 

 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 8,45. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:       Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 


